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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:42 Teracom och marknäten

Den 26 augusti överlämnade Riksrevisionen en rapport till regeringen om det 
statliga företaget Teracoms verksamhet (dnr 3.1.1-2015-0901). I den finns ett 
flertal rekommendationer till regeringen för hur ägarstyrningen för Teracom 
ska kunna bli bättre. Rapporten inkluderade två uppmaningar om att staka ut 
den politiska viljan för vad Teracom ska ägna sig åt över huvud taget.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Avser statsrådet och regeringen att följa Riksrevisionens rekommendationer 
avseende Teracom?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-09-26
Besvaras senast
2016-10-05 kl. 12.00


